
ZÁPIS VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ OBECNÍHO ZASTUPITELSTVA 

č. 4/2019 

konaného dne 28.04.2019, 18:00 

v obecním hostinci „U Věčné žízně“ v Pěčicích 

PŘÍTOMNI:  

Lukáš Kováč, 

Iveta Barešová, 

Jana Truksová,  

Klára Kodýdková 

Iva Svárovská 

Václav Pešta 

HOSTÉ:  

Viz přiložená presenční listina. 

1. ZAHÁJENÍ  

Starosta Lukáš Kováč jako Předsedající konstatoval, že se sešlo 6 členů 

zastupitelstva, a tím je zasedání usnášení schopné.  

2. SCHVÁLENÍ PROGRAMU ZASEDÁNÍ  

• Projednání žádosti o pronájem pozemku p.č. st. 127 

• Projednání záměru uzavřít smlouvu o právu stavby na pozemky p.č. 

193 a 131 

• Schválení Výroční zprávy za rok 2018 podle zákona č. 106/1999 Sb. O 

svobodném přístupu k informacím 

• Zpráva o činnosti Obecního úřadu 

• Diskuse 

• Závěr 

NÁVRH USNESENÍ 1-4/2019:  

Zasedání 1-4/2019 se bude řídit programem na pozvánce Zasedání 

zastupitelstva zveřejněné 17.04.2019 



HLASOVÁNÍ:  

Lukáš Kováč - PRO 

Iveta Barešová - PRO 

Jana Truksová - PRO 

Klára Kodýdková – PRO 

Iva Svárovská – PRO 

Václav Pešta - PRO 

Usnesení bylo schváleno 

 

3.VOLBA ZAPISOVATELE A OVĚŘOVATELŮ ZÁPISU 

Předsedající jako zapisovatelku určil Ivetu Barešovou, jako ověřovatele Kláru 

Kodýdkovou a Václava Peštu. 

 

4.  PROJEDNÁNÍ ŽÁDOSTI O PRONÁJEM OBECNÍHO POZEMKU P.Č. 

ST. 127 

Obdrželi jsme žádost pí. Senohrábkové o pronájem pozemku p.č. 127 v 

lokalitě Drbalka. Paní Senohrábková je novou majitelkou chaty na tomto 

pozemku. Doporučuji žádosti vyhovět a uzavřít s ní nájemní smlouvu za 

standardních podmínek, tzn. 16,- Kč/m2. 

NÁVRH USNESENÍ 2-4/2019: 

Zastupitelstvo pověřuje starostu p. Lukáše Kováče k uzavření smlouvy o 

pronájmu pozemku p.č. 127 se žadatelkou pí. Senohrábkovou, a to za cenu 

16,- Kč/m2. 

HLASOVÁNÍ:  

Lukáš Kováč - PRO 

Iveta Barešová – PRO 

Jana Truksová - PRO 

Klára Kodýdková – PRO 

Iva Svárovská – PRO 

Václav Pešta - PRO 

Usnesení bylo schváleno 



 

5.  PROJEDNÁNÍ ZÁMĚRU UZAVŘÍT SMLOUVU O PRÁVU STAVBY NA 

POZEMKU P.Č. 193 A P.Č. 131 

Jedná se o pozemek v lokalitě Drbalka, na kterém je chata pí. Senohrábkové. 

Z důvodu legalizace této stavby je nutné uzavřít namísto nájemní smlouvy 

tuto smlouvu o právu stavby. Doporučuji tuto smlouvu schválit za stejných 

podmínek, jako je nájemní smlouva, kterou tímto vypovíme. 

NÁVRH USNESENÍ  3-4/2019: 

Zastupitelstvo obce pověřuje starostu k uzavření smlouvy o právu stavby na 

pozemku p.č. 193 a p.č. 131 se žadatelkou pí. Senohrábkovou, a to za stejných 

podmínek, jako je nájemní smlouva.  

 

HLASOVÁNÍ:  

Lukáš Kováč - PRO 

Iveta Barešová - PRO 

Jana Truksová - PRO 

Klára Kodýdková – PRO 

Iva Svárovská – PRO 

Václav Pešta - PRO 

Usnesení bylo schváleno 
 

6.  SCHVÁLENÍ VÝROČNÍ ZPRÁVY ZA ROK 2018 O SVOBODNÉM 

PŘÍSTUPU K INFORMACÍM 

Za rok 2018 jsme obdrželi jednu žádost o poskytnutí informace a té bylo 

vyhověno. 

NÁVRH USNESENÍ  4-4/2019: 

Výroční zpráva o poskytnutí informace bude schválena ve znění, v jakém byla 

předložena.  



HLASOVÁNÍ:  

Lukáš Kováč - PRO 

Iveta Barešová - PRO 

Jana Truksová - PRO 

Klára Kodýdková – PRO 

Iva Svárovská – PRO 

Václav Pešta - PRO 

Usnesení bylo schváleno 

 

7. ZPRÁVA O ČINNOSTI OÚ 

 Schváleno rozpočtové opatření č. 1/2019 a 2/2019, jejichž znění 

je přílohou zasedání 

 V pátek 26.04.2019 byla ústně předána výpověď nájemní 

smlouvy na obecní obchod a byt s tím spojený 

 Obdrželi jsme stavební povolení na výstavbu chodníků 

 Pozvání na Den matek, který se koná 12.05.2019 od 14 hodin na 

sále hospody 

8. DISKUSE 

 

➢ Dotaz:  Jaký je aktuální stav vodovodu? 

➢ Předsedající: Dědické řízení na poslední problematický pozemek je 

ukončené. Poptali jsme banky s žádostí o nabídku úvěru, kdy se 

prozatím ozvala pouze jedna banka. Pokud vše půjde a bude letos 

vypsán další dotační program, začneme příští rok. 

➢ Dotaz: Jak to bude s hospodou, pokud hostinský skončí? Vypíšeme 

výběrové řízení a zařídíme se podle toho, zda se někdo přihlásí? 

➢ Předsedající: Dlouhodobě máme jednoho zájemce, kterého oslovíme 

➢ Dotaz: Je do budoucna v plánu kanalizace? 

➢ Odpověď: Vzhledem k tomu, že původní odhad na vodovod byl 12 mil 

a aktuálně jsme na částce 28 mil, tak bohužel, je tato investice prozatím 

nereálná. Nebude v našich možnostech takový projekt ufinancovat. 

 



 

9. ZÁVĚR 

V 18:20 Předsedající poděkoval všem přítomným za pozornost a ukončil 

schůzi.  

ZAPSALA:  

Iveta Barešová, 28.04.2019     

OVĚŘOVATELÉ ZÁPISU:   

 

 

---------------------                                              ---------------------- 

  Klára Kodýdková                  Václav Pešta                                                                          

 

 

---------------------------------------------------------- 

                    Lukáš Kováč, starosta 

 

  



SOUHRN USNESENÍ Z VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ Č. 4/2019 

ZASTUPITELSTVA OBCE PĚČICE  

KONANÉHO DNE 28.04. 2019 

ZASTUPITELSTVO OBCE PĚČICE SCHVALUJE: 

USNESENÍ 1-4/2019:  

Zasedání 1-4/2019 se bude řídit programem na pozvánce Zasedání 

zastupitelstva zveřejněné 17.04. 2019. 

USNESENÍ 2-4/2019: 

Zastupitelstvo pověřuje starostu p. Lukáše Kováče k uzavření smlouvy o 

pronájmu pozemku p.č. 127 se žadatelkou pí. Senohrábkovou, a to za cenu 

16,- Kč/m2. 

USNESENÍ  3-4/2019: 

Zastupitelstvo obce pověřuje starostu k uzavření smlouvy o právu stavby na 

pozemku p.č. 193 a p.č. 131 se žadatelkou pí. Senohrábkovou, a to za stejných 

podmínek, jako je nájemní smlouva. 

USNESENÍ  4-4/2019: 

Výroční zpráva o poskytnutí informace bude schválena ve znění, v jakém byla 

předložena.  

ZASTUPITELSTVO BERE NA VĚDOMÍ:  

➢ Dotaz na aktuální stav vodovodu 

➢ Dotaz na hospodu 

➢ Dotaz na možnost vybudování kanalizace 

ZAPSALA:  

Iveta Barešová, 28.04.2019 

 


